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Protokół nr III/2024 

z obrad Sesji Rady Gminy Borzęcin 

z dnia 26 czerwca 2024 

 

 

 
Ad 1) Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kossoń o godz. 9.00 otworzył III –ą sesję Rady Gminy 

Borzęcin.  

Witając Radnych, Pana Wójta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz oraz wszystkich oglądających 

nasze obrady.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż obrady sesji Rady Gminy Borzęcin są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk zgodnie z ustawą 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Osoby, które pozostają na sali wyrażają 

zgodę na transmisję oraz rejestrację. Transmisja obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast 

nagrania z sesji będą zamieszczone na stronie BIP Urzędu Gminy Borzęcin w zakładce Rada 

Gminy.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Obecni: 

 

1. Anna Choczyńska 

2. Sylwia Ducinowska 

3. Oliwier Hynek 

4. Justyna Jędryka 

5. Leszek Kasjaniuk 

6. Paulina Kobyłecka 

7. Marek Kossoń 

8. Joanna Krzanowska 

9. Grzegorz Malek 

10. Beata Małek 

11. Aleksandra Michalec 

12. Paweł Oleksyk 

13. Maria Pilarska 

14. Tadeusz Żurek 
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Ad 2) Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś propozycje, bądź zmiany w kwestii porządku 

obrad, który został przesłany w zawiadomieniach, stanowi zał. Nr 3 do protokołu i jak niżej.  

Wójt poprosił o wycofanie z porządku obrad w  pkt  8  lit e i f projektów uchwał o treści:  

- zmiany Uchwały Nr XLV/378/2023 Rady Gminy Borzęcin z dnia 29 września 2023 r. w sprawie 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku położonym na terenie Gminy Borzęcin, wpisanym do rejestru lub znajdującym się w 

gminnej ewidencji zabytków, 

- określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności o 
charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Borzęcin lub jej jednostkom 
organizacyjnym, określenia warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 
których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych 
do udzielania tych ulg. 
 
Obydwa te projekty uchwały zawierają zapisy dotyczące udzielania pomocy publicznej. 
Powyższe uchwały muszą być zaopiniowane przez Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów 

oraz przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Do dnia sesji nie wpłynęła opinia UOKiK-u,  

stąd zasadność usunięcia ich z porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany porządku obrad dot. usunięcia w pkt 7 podpunktu e i f 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Przewodniczący Rady powiedział , iż zmiany zaproponowane przez p. Wójta zostały przyjęte. 

Poddano pod głosowanie przyjęcie porządku  obrad po przyjętych zmianach. j.n.  

 

3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.  
5) Raport o stanie Gminy za rok 2023: 
     a) debata nad raportem, 
     b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Borzęcin wotum zaufania za 2023 rok. 
6) Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

 Gminy Borzęcin za 2023 rok, 
a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok, 
b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Borzęcin za 2023 

rok, 
7) Absolutorium dla Wójta Gminy Borzęcin za rok 2023: 

a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie o sprawozdaniu  
z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Borzęcin, 

b) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin w sprawie absolutorium  
dla Wójta Gminy Borzęcin z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2023 rok oraz opinią Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcino wykonaniu budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok, 

c) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie o wniosku Komisji  
Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania 
budżetu Gminy za 2023 rok, 
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d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Borzęcin z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok.  

8) Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian do Statutu Regionalnego Centrum Rehabilitacji i Pomocy Społecznej  

             w Borzęcinie,  
      b) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Borzęcin,  

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu,  
d) przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Borzęcin do 2030 roku oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji, 

e) zmiany uchwały Nr L/413/2024 Rady Gminy Borzęcin z dnia 5 marca 2024 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu,  

       f)    zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 
       g)     zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037. 

 
 9)  Wnioski i oświadczenia radnych. 

10)  Zamknięcie obrad sesji.     

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne  ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1)  Paweł Oleksyk 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Zgodnie z informacją zawartą w zawiadomieniu o sesji, protokół z ostatniej sesji, był wyłożony 

do wglądu u pracownika ds. obsługi Rady. Każdy mógł zapoznać się z treścią protokołu. 

Zapytano czy do treści protokołu są jakieś uwagi. Nikt nie zgłaszał. 

Zaproponowano przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji, bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk. 
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Ad 4) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.  
 

 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, Sołtysi, Szanowni Państwo… 

 

Ostatnia Sesja Rady Gminy Borzęcin odbyła się w dniu 27 maja br. Niniejszym informuję 
Państwa o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym: 
 
Przycięcie gałęzi i konarów drzew wkraczających w pas drogowy drogi gminnej  nr 250003K 
„Borzęcin Górny – Wał Lewy”. 
W dniu 10.06.2024r. na wysokości budynku nr 58 w miejscowości Borzęcin  wykonana została przycinka 
gałęzi i konarów drzew wkraczających w pas drogowy drogi gminnej nr 250003K „Borzęcin Górny – Wał 
Lewy”.  Koszt wykonania usługi wyniósł: 6 150,00 zł. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1432K Wokowice - Łęki w Łękach polegająca na budowie 
chodnika z kanalizacją deszczową – etap II”. 
W dniu 12.06 br. dokonano odbioru robót na inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1432K 
Wokowice-Łęki w Łękach polegająca na budowie chodnika z kanalizacją deszczową – etap II”. W ramach 
ww. zadania wykonano: 

− chodnik na długości ok 750m w kilometrażu  od 0+052,71 do 0+804,40, 

− kanalizację deszczową pod chodnikiem, 

− miejscowe poszerzenia jezdni, 

− inwentaryzację geodezyjną powykonawczą. 
Wykonawcą robót była firma Kamil Krupa KAM-TRAS-KOP ze Strzelec Wielkich. 
Całkowita wartość robót wyniosła: 1 497 309,01 zł, z czego dofinasowanie z Polskiego Ładu: 1 323 
000,00 zł (co stanowiło 88,36% wartości robót), pozostała kwota w wysokości:  
174 309,01 zł stanowiła wkład własny Gminy Borzęcin (w wysokości: 87 154,51 zł) i Powiatu Brzeskiego 
(w wysokości: 87 154,50 zł). 
Kolejnymi zadaniami jest „Modernizacja obiektów szkolnych - Zespołów Szkolno-Przedszkolnych 
w miejscowościach Bielcza, Borzęcin Górny i Przyborów”. 
W dniu 19.06 br. podpisano umowy na realizację inwestycji pn.: „Modernizacja obiektów szkolnych - 
Zespołów Szkolno-Przedszkolnych w miejscowościach Bielcza, Borzęcin Górny i Przyborów”. 
Przedsięwzięcie współfinansowane jest z Programu Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych. 
Część Nr I pod nazwą: „Modernizacja budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielczy” realizowało 
będzie Przedsiębiorstwo Budowlano Remontowo Handlowym P.B.R. sp. z o.o. z Maszkienic.  
Zakres prac obejmuje: odnowienie elewacji budynku (uzupełnienie ubytków i malowanie elewacji), 
wykonanie konserwacji pokrycia dachowego (wymiana i uzupełnienie rynien i rur spustowych oraz 
obróbek blacharskich, malowanie pokrycia dachu), remont opaski wokół budynku. 
Wartość robót według kosztorysu ofertowego Wykonawcy: 787 343,90 zł. 
Część Nr II pod nazwą: „Modernizacja budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borzęcinie Górnym” 
realizowała będzie Firma: MAT-MAL Usługi Budowlane Mateusz Korzeniowski z miejscowości Brody. 
Zakres prac obejmuje: remont hali gimnastycznej polegający na: modernizacji oświetlenia, renowacji 
parkietu, wymianie stolarki drzwiowej, wymianie kotar dzielących halę na części, malowanie ścian oraz 
odnowienie elewacji hali sportowej. Wartość robót według kosztorysu ofertowego Wykonawcy: 1 010 
148,87 zł. 
 Część Nr III pod nazwą: „Modernizacja budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przyborowie” 
realizowało będzie Konsorcjum Firm: Lider:  Zakład Remonowo-Budowlany "BUDOLEX" Stanisław Oleksy 
z Ujanowic.Zakres prac obejmuje: wymianę drewnianej stolarki okiennej i drzwiowej, remont schodów 
wraz z wymianą balustrad w „starej szkole”, docieplenie strychu w „nowej szkole”. Wartość robót według 
kosztorysu ofertowego Wykonawcy: 583 024,03 zł. 
Termin zakończenia realizacji inwestycji planowany jest na 15.10.2024r.  
Całkowita wartość robót: 2 380 516,80 zł, z czego dofinasowanie z Polskiego Ładu: 2 000 000,00 zł (co 
stanowi 84,02% wartości robót), pozostała kwota w wysokości: 380 516,80zł stanowi wkład własny Gminy 
Borzęcin.  
„Modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych”. 



5 
 

Trwają prace nad rozstrzygnięciem postepowania przetargowego w ramach którego przebudowane 
zostaną 4 drogi dojazdowe do gruntów rolnych. Przedsięwzięcie współfinansowane jest ze środków 
budżetu Województwa Małopolskiego w wysokości 205 251,00 zł.  
W ramach zadania zmodernizowane zostaną następujące drogi:  
- droga dojazdowa do pól w miejscowości Bielcza na działce ew. nr 538, na której wykonana zostanie 
podbudowa z klińca kamiennego oraz nawierzchnia z kruszywa łamanego na długości 200 m,  
- droga dojazdowa do pól „Borowa” w miejscowości Borzęcin na działce ew. nr 1628, na której wykonana 
zostanie podbudowa z kruszywa łamanego, nawierzchnia z mieszanek mineralno-asfaltowych na długości 
590 m oraz wyrównane zostaną pobocza tłuczniem kamiennym, 
- droga dojazdowa do pól w miejscowości Przyborów na działce nr 2322, na której wykonana zostanie 
podbudowa z kruszywa, nawierzchnia z mieszanek mineralno-asfaltowych na długości 135 m oraz 
wyrównane zostaną pobocza tłuczniem kamiennym, 
- droga dojazdowa do pól w miejscowości Przyborów na działce nr 559/2, na której wykonana zostanie 
podbudowa i nawierzchnia z mieszanek mineralno-asfaltowych na długości 270 m oraz wyrównane 
zostaną pobocza tłuczniem kamiennym. Na realizację ww. zadań wpłynęło 5 ofert.  
„Dobudowa oświetlenia ulicznego w sołectwie Przyborów”.  
W dniu 17.06.2024r. podpisano umowę z Tauron Nowe Technologie S.A. na dobudowę oświetlenia 
ulicznego w miejscowości Przyborów. W ramach ww. zadnia planuje się: 
- zabudowę szafki sterowniczej praz w szt. oprawy oświetleniowej typu LED na słupie nr 27/1 przy drodze 
wewnętrznej, stanowiącej działkę nr 1959 w msc. Przyborów, 
- dobudowę na istniejącej sieci nN obwodu oświetlenia drogowego przewodem o długości ok. 109 m oraz 
zabudowę 1 szt. oprawy oświetleniowej typu LED na słupie nr 38/4, przy drodze wewnętrznej, stanowiącej 
działkę nr 2720 w msc. Przyborów. Całkowity koszt dobudowy oświetlenia wynosi: 13 992,02 zł i w całości 
pokryty zostanie ze środków funduszu sołeckiego sołectwa Przyborów.  
„Zakup i montaż zestawu zabawowego na wyposażenie placu zabaw przy PSP w Łękach”. 
W ramach wyżej wymienionego zadania podpisano umowę na: 
- wykonanie mapy sytuacyjno-wysokościową do celów projektowych, 
- sporządzenie dokumentacji niezbędnej do przygotowania zgłoszenia robót budowlanych polegających 
na budowie obiektów małej architektury w miejscu publicznych, o których mowa w art. 29 ust. 1 pkt 28 
ustawy  z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo budowlane. Wartość robót: 3 960 zł.  
Oświetlenie ronda w miejscowości Borzęcin (sołectwo Borzęcin Dolny). 
W dniu 18.06 br. podpisano umowę na świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej do zasilenia 
oświetlenia ronda na skrzyżowaniu obwodnicy z istniejącą drogą wojewódzką nr 964 w msc. Borzęcin, 
które wykonane zostało przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Krakowie w ramach inwestycji pn. 
„Obwodnica Szczurowej”.  
Łącza ilość opraw oświetleniowych na terenie gminy Borzęcin 17 szt. o łącznej mocy 1021 Wat. 
Nadmienia się, ze zgodnie z zapisami art. 18 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997r. Prawo energetyczne 
( t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 266) do zadań własnych gminy w zakresie zaopatrzenia w energię należy m.in. 
finansowanie oświetlenia znajdujących się na terenie gminy: dróg gminnych, dróg powiatowych i dróg 
wojewódzkich. Z uwagi na powyższe koniecznym było zawarcie przedmiotowej umowy.  
Informacja o dofinansowaniu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Trwa realizacja programu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Na ten cel 
Gmina Borzęcin ma zabezpieczone środki finansowe w wysokości 5 180 000 zł., co oznacza, że 
dofinansowanie może otrzymać około 518 osób. Zakończenie realizacji programu planowane jest na 
koniec roku 2024.  
Wg stanu na dzień 22.05.2024 r.: 

• wpłynęło 590 wniosków o udzielenie dofinansowania, 
• podpisano 458 umów, 
• wypłacono 363 dotacje, 
• 18 osób zrezygnowało z udziału w programie, 
• na liście rezerwowej znajduje się 54 osoby. 

- Wypłacono stypendia socjalne dla 18 uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Borzęcin w łącznej 

wysokości 11 308,80 zł. 

- Złożono wniosek na organizację wycieczek i zajęć z Rządowego Programu „Podróże z klasą” dla 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielczy w trzech kategoriach wiekowych. Wycieczki dwudniowe 
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zostaną zorganizowane w Bieszczady oraz do Wrocławia i Zabrza. Łączna kwota dofinasowania wyniesie 
55 157,00 zł. 
Wszczęto 11 postępowań o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. Wydano 
20 decyzje o warunkach zabudowy.  
Wydano 16 zaświadczeń o przeznaczeniu działki w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Borzęcin.  
W referacie na bieżąco realizowane są zadania związane z gospodarką odpadami komunalnymi, 
gospodarką ściekową jak również z programem „Czyste Powietrze”. 
Liczba podopiecznych na dzień 20.06.2024 r. – 68 osób (profil podeszły wiek: 27; profil 
niepełnosprawność fizyczna: 41) w tym 12 osób kierowanych z gminy Borzęcin. 
Personel Działu Terapeutyczno-Opiekuńczego kontynuuje spotkania superwizyjne, które odbywają się 1 
raz w miesiącu, ostatnie spotkanie przewidziane jest na 1.07.2024r. 
Rozpatrzono pozytywnie wniosek do KFS na dofinansowanie szkoleń dla personelu DPS- kwota 
pozyskanego dofinansowania to 4320 zł. (wkład własny - 1080 zł). 
Z okazji Dnia Dziecka podopieczni DPS udali się do Szkoły z upominkami dla dzieci. 
W ramach zajęć kulturalno-oświatowych Podopieczni DPS wybrali się do Bazyliki Mniejszej św. Marii 
Magdaleny i św. Stanisława w Szczepanowie. 
7 czerwca zorganizowano dla Podopiecznych wyjazd nad wodę do Radłowa, właściciele prywatnego 
ośrodka wędkarskiego KATAMARAN jak zwykle zapewnili wspaniałe warunki pobytu. 
12 czerwca w ogrodzie DPS odbył się pierwszy w tym sezonie grill. Podczas imprezy uczciliśmy urodziny 
Naszych Mieszkańców przy wspaniałym występie młodzieży ze Szkoły w Borzęcinie Górnym.  Uczniowie 
kl. 7 i 8 przygotowali ,,Galę sportowców", pokaz cheerleaderek i niezapomniany skecz. 
17 czerwca zorganizowano wycieczkę na Wawel, Podopieczni zwiedzili Prywatne Apartamenty 
Królewskie, Zbrojownie i Ogrody Królewskie.  
W Ośrodku funkcjonuje grupa wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie. Ta forma pomocy 

psychologicznej łączy osoby, które przeżywają podobne problemy, a które w wyniku doświadczanej 

przemocy cierpią z powodu lęku, zagubienia i poczucia bezradności. 

Na bieżąco są realizowane wnioski mieszkańców Ukrainy przebywających na Naszym terenie w związku 

z konfliktem zbrojnym w ich kraju. 

Działalność Klubu Senior + to bieżąca organizacja : zajęć, warsztatów, prelekcji, wykładów, pogadanek, 

spotkań integracyjnych itp, które służą osiągnięciu wyznaczonych celów.  

W ramach odchodów Dnia Dziecka Zespół Interdyscyplinarny przeprowadził we wszystkich szkołach na 

terenie gminy pogadanki dotyczące różnych form przemocy rówieśniczej, z którymi mogą się spotkać 

dzieci i młodzież zarówno w szkołach jak i miejscach publicznych tj.: GASLIGHTING, CATCALING, 

BULLING, SEXTING, CHILD GROOMING. Powyższe formy przemocy w polskim prawie stanowią 

przestępstwo. Ponadto przekazano wszystkim szkołom komplet plakatów oraz grę memory pn.: „ Przeciw 

przemocy”. Wszystkie materiały zostały przygotowane przez pracowników GOPS Borzęcin. Działania 

Zespołu wsparła dzielnicowa szierż. szt. Agnieszka Smoleń- Posterunek Policji w Szczurowej. 

 

Ad 5) Raport o stanie Gminy za rok 2023: 

 

 a) debata nad raportem 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż raport o stanie Gminy Borzęcin za 2023 rok  był 
dostępny na stronie internetowej BIP, każdy mógł się zapoznać z tym materiałem. Mieszkańcy 
Gminy byli poinformowani o możliwości zabrania głosu w debacie o stanie nad raportem Gminy.. 
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  
Radny Oliwier Hynek – Stojąc dziś przed decyzją o udzieleniu Panu wotum zaufania  chcę 
wyrazić moje pełne poparcie. To, co Panu oferuję, to kredyt zaufania. Ten kredyt zaufania 
zostanie jednak zweryfikowany za rok.  I może być inny niż dziś, w zależności od Pańskich 
działań i osiągnięć. Wierzę, że wykorzysta Pan tą szansę, abyśmy wspólnie,  budowali lepszą 
przyszłość Gminy Borzęcin.  
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 b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Borzecin wotum zaufania za 
2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Zapytano, czy są jakieś 

pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Borzecin wotum zaufania za 2023 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne  ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/13/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6) Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok. 

 

 a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 
był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 
jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/14/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

 b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy 

Borzęcin za 2023 rok. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 
był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 
jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Borzęcin za 

2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/15/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7) Absolutorium dla Wójta Gminy Borzęcin za rok 2023: 

 

 a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Borzęcin. 

 
Przewodniczący Rady odczytał uchwała nr S.0.IX.423.12.2024 składu orzekającego Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 22 kwietnia 2024 roku w sprawie 
zaopiniowania  sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok oraz informacji 
o stanie mienia Gminy Borzęcin na dzień 31 grudnia 2023 r., która stanowi zał. Nr 7 do 
niniejszego protokołu.  

 b) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Borzęcin z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2023 rok oraz 

opinią Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzecin  o wykonaniu budżetu Gminy Borzęcin za 2023 

rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Ducinowska - odczytała wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Borzęcin z tytułu wykonania budżetu  za 2023 r. która stanowi zał. Nr 8 do niniejszego 

protokołu.  

 c) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za 2023 rok, 

Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie. Skład 
uchwała nr S.0.IX.424.11.2024 składu orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Krakowie z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Borzęcin odnośnie absolutorium dla Wójta Gminy Borzęcin z tytułu wykonania 
budżetu gminy Borzęcin za rok 2023, który stanowi zał. Nr 9 do protokołu.  
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Zapytano czy ktoś chce zabrać głos w powyższej kwestii 

Radny Oliwier Hynek – podkreślił, iż to absolutorium dot. pracy Pańskiego poprzednika p. 

Janusza Kwaśniaka, wprawdzie był pan radnym poprzedniej kadencji i miał pan pewien wpływ 

na realizację tego budżetu, jednak dzisiejsze głosowanie nie odnosi się do pańskiego  

absolutorium. Pan objął swoje obowiązki z dniem 7 maja br. i wówczas rozpoczął pracę nad 

realizacją bieżącego budżetu. Na ocenę Pańskiej pracy przyjdzie czas w przyszłości, jako że nie 

byłem radnym poprzedniej kadencji nie czuję się upoważniony do wydawania werdyku w tej 

sprawie, dlatego postanowiłem wstrzymać się podczas głosowania.   

Przewodniczący Rady powiedział, iż wszyscy zdajemy sobie sprawę nad jakim absolutorium 

głosujmy, więc to było jasne i oczywiste.  

 

 d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Borzęcin z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Borzęcin z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Borzęcin za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (12) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, Aleksandra Michalec, Maria 

Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), Oliwier Hynek BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) 

Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/16/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady – złożył gratulację panu Wójtowi.   

Została ogłoszona 10 minutowa przerwa.  

 

Ad 8) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 a) wprowadzenia zmian do Statutu Regionalnego Centrum Rehabilitacji i Pomocy 

Społecznej w Borzęcinie. 

 

Wice - Przewodniczący Rady Tadeusz Żurek odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. 
Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały 
odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie 
zgłaszał.  
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Głosowano w sprawie 

wprowadzenia zmian do Statutu Regionalnego Centrum Rehabilitacji i Pomocy 

Społecznej w Borzęcinie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/17/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

 b) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Borzęcin. 

 

Wice-Przewodniczący Rady Tadeusz Żurek odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na wszystkich komisjach. 
Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. 
Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Borzęcin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (12) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, Aleksandra Michalec, Maria 

Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (1) Oliwier Hynek WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (1) 

Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/18/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

 c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

 

Wice - Przewodniczący Rady Tadeusz Żurek odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na wszystkich komisjach. 
Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. 
Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (12) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, Aleksandra Michalec, Maria 

Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), Oliwier Hynek, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) 

Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/19/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 d) przystąpienie do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Borzecin do 2030 roku oraz 

określenia szczegółowego trybu harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 

trybu konsultacji.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 
był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 
jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

przystąpienie do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Borzecin do 2030 roku oraz 

określenia szczegółowego trybu harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 

trybu konsultacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/20/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 e) zmiany uchwały Br XLV/378/2023 Rady Gminy Borzęcin z dnia 29 września 2023 r. w 

sprawie  zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowalne przy zabytku położonym na terenie Gminy Borzęcin, wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, (punkt zdjęty z porządku obrad) 

 

 f) określenia szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w spłacie należności o charakterze 

cywilnoprawnym przypadających Gminie Borzecin lub jej jednostkom organizacyjnym określenia 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, których  ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg,  

(punkt zdjęty z porządku obrad) 

 

 g) zmiany uchwały Nr L/413/2024 Rady Gminy Borzęcin z dnia  5 marca 2024 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 
był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 
jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  
 
Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały Nr L/413/2024 Rady Gminy Borzęcin z dnia  5 marca 2024 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne  ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała nr III/21/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

 h) zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

 

Wice-Przewodniczący Rady Tadeusz Żurek odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na wszystkich komisjach. 
Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. 
Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała nr III/22/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

 i) zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 
był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 
jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  
 

Głosowano w sprawie 

zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Paweł Oleksyk 

Uchwała Nr III/23/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9) Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na ostatniej sesji rady Gminy zostały złożone 

interpelacje, na które p. Wójt udzielił pisemnej odpowiedzi oraz zamieścił na stronie BIP  

W międzyczasie w sprawie jednej z interpelacji wpłynęły 2 pisma Stowarzyszeń, które zostały 

odczytane przez Przewodniczącego i stanowią zał. Nr 18 i 19 do protokołu.  

Radna Choczyńska powiedziała, iż bardzo ładnie te 2 pisma wybrzmiały, ale jestem 

zbulwersowana w odniesieniu do mojej osoby, gdyż te koła strzeleckie przedstawiają moją 

osobę. Chcę przypomnieć im, że ja nie wysiadłam przypadkowo z przejeżdżającego pociągu, 

tylko przysłali mnie tu mieszkańcy suweren. Interpelacje składałam w imieniu mieszkańców. 

Jako dowód radna odtworzyła (na komórce) nagranie strzelania z broni, twierdząc, że 

mieszkańcy podsyłają mi listy z podpisami, zebrali już ponad 110. Tutaj radni i p. Wójt zarzucają 

mi z jakiej broni, przecież ja nie muszę się znać. Chcę aby była jakaś swoboda życia ludzi 

mieszkających obok strzelnicy była. Podczas strzelania nie ma tabliczki, brak opiekuna 

strzelnicy, teren nie jest otaśmowany. Ja działam w imieniu suwerena, a pisma stowarzyszeń 

poniżają moją osobę.  

Przewodniczący Rady-chcę tylko dodać jedno wyjaśnienie bądź sprostowanie, w 

wypowiedzianych słowach cyt: że to wójt i radni zarzucają Pani niekompetencje 

Radna Choczyńska wyjaśniła, że to przejęzyczenie, bo czytając takie określenia, to mnie się 

zarzuca, że nie rozumiem wojny na Ukrainie. Mieszkańcy na pewno nie pozwolą na to, żeby 

mnie obrażano, ja się nie znam na strzelaniu, ale strzelanie na tej strzelnicy ma drugie dno 

Wójt - Pani sugeruje, że ten problem jest od dawna. Ja będąc radnym w ostatnich kadencjach, 

nie słyszałem tego problemu na radzie. Ale jeżeli pani posiada dowody na utrudnienia 

mieszkańców, to proszę stworzyć dokumentację i złożyć w formie papierowej, z którą się 

zapoznamy, próbując sprawę rozwiązać odpowiednio pozytywnie.  

Radna Choczyńska mówi, że dokumentacja jest już zrobiona, a problem ten pojawia się już ok 

roku i był zgłoszony na radzie sołeckiej. Tam ustaliliśmy by strzelali 2 weekendy, aby ci ludzie 

trochę odpoczęli. Ale niestety przez te 2 weekendy coraz mocniejszą broń przywożą, coraz 

większe huki i tam jest nie do wytrzymania. To nie jest mój wymysł, tylko interpelacje 

mieszkańców,  którzy mnie tu przysłali.  

Wójt mam świadomość dlaczego pani tutaj jest, jak każdy radny wybrany większością głosów, 

reprezentując swoją społeczność oraz całą gminę. Jako radny przez 3 kadencje nie słyszałem o 

tym problemie, Ja też nie uczestniczyłem w obradach rady sołeckiej i nie znałem tego problemu.   

Radny Grzegorz Malek poruszył problem rozbiórki budynku OSP w m. Jagniówka. Poprosił o 

spotkanie z druhami tej miejscowości w kwestii omówienia oraz uregulowania stanu prawnego. 
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Kolejna sprawa dot. wycięcia gałęzi drzew w m. Jagniówka, ( od skrzyżowania w stronę wałów) 

czy są jacyś pracownicy, którzy mogliby to wyciąć. 

- (wystąpić do starosty o podjęcie działań ) w kwestii poprawy drogi powiatowej od skrzyżowania 

w Borzęcinie Dolnym w kierunku Dołęgi, a szczególnie most na Borowej, który grozi 

zawaleniem.  

-Czy jest podpisana umowa na chodnik od p. Mazura w kierunku ronda przy drodze 

wojewódzkiej. 

Wójt odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Rady  ponownie przypomniał, iż wszelkie interpelacje składamy na piśmie. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Kasjaniuk powiedział, iż od zeszłego roku są 

organizowane aktywne zawody strzeleckie, tzw. prywatne, czego do tej pory nie było. Strzelnica 

istnieje już od 30 lat i organizacja nie jest problemem, bo był przestrzegany regulamin. Teraz jest 

samowolka, więc trzeba ją ukrócić i problem zniknie.  

Radny Oliwier Hynek - p. Wójcie z tego co się orientuję Ministerstwo Obrony Narodowej 

prowadzi konkurs pn. „Strzelnice Powiatowe”. Gmina Borzęcin próbowała już z tego korzystać, 

ale chyba nie były zabezpieczone środki w budżecie. Termin zgłaszania do 15 września br. 

Termin krótki, ale może warto byłoby wziąć udział w tym konkursie i stworzyć strzelnicę  

profesjonalną, bo w całej Polsce potrzebujemy strzelnic i przystosowania obronnego  

mieszkańców na wypadek wojny, która jest realna i w ten sposób moglibyśmy kontrolować co 

tam się dzieje na tej strzelnicy. Proszę o rozważenie i ponowne przystąpienie do tego konkursu. 

Wójt odpowiadając radnemu Hynek - rozważymy sprawę przystąpienia do konkursu po 

rozeznaniu sprawy.  

Radnej Choczyńskiej – która zgłaszała zamknięcie. Czekam na dokumentację mieszkańców w 

tej sprawie, to będziemy się zastanawiali, czy rozbudować  czy ograniczać bądź  zamykając  by 

nie marnować pieniędzy.   

Radny Oliwier Hynek - (Ad Vocem) korzystając z tego programu będziemy mogli zniwelować  i 

ograniczyć hałas, który jest uciążliwy dla mieszkańców, więc proponuję wyczerpać wszystkie 

możliwości, a w ostateczności podjąć decyzję o zamknięciu tej strzelnicy,. Nie ograniczajmy 

rozwoju poszczególnych grup mieszkańców, tylko starajmy się rozwijać, a nie zwijać, 

uwzględniając i szanując wszystkie strony.   

Wójt wyjaśnił, iż wszystkie strony mam na uwadze i chciałbym problem rozwiązać jak najlepiej. 

Natomiast nie możemy dużych środków zainwestować, a później daną strzelnicę zamykać. 

Zatem musimy rozeznać jaki jest problem, jakie pozytywne aspekty będzie miała rozbudowa tej 

strzelnicy. W tej chwili problemem jest huk i uciążliwość dla mieszkańców. Po rozeznaniu i 

zbadaniu sprawy, czyli na jakiej zasadzie miałaby być rozbudowana ta strzelnica, będziemy 

podejmowali odpowiednie kroki.  

Radna Anna Choczyńska powiedziała, iż mieszkańcy nie chcą likwidacji strzelnicy, tylko chcą, 

aby to wróciło jak jest napisane do BKBS do broni, tak jak się podpisują, gdyż tego nie słychać, 

przy ograniczonej liczbie spotkań.  

Wójt- rozeznamy sprawę i będziemy dalej procedowali.  

Radna Maria Pilarska – prosi o postawienie znaku w m. Wisowatki , gdyż jest teren 

zabudowany, jest plac zabaw.  

Przewodniczący Rady przypomniał o pisemnej formie składania interpelacji. 
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Wójt wyjaśnił, iż postaramy się umieścić ten znak, bo bezpieczeństwo mieszkańców jest na 

pierwszym miejscu.   

Wice-Przewodniczący Leszek Kasjaniuk w imieniu mieszkańców prosi o zamontowanie progu 

zwalniającego przy sklepie DINO ze względu na zwiększony ruch.  

Wójt przyglądniemy się temu problemowi.  

Przewodniczący Rady w związku ze zbliżającymi się imieninami p. Wójta w imieniu swoim i 

radnych życzył wszelkiej pomyślności, zdrowia, wytrwałości i cierpliwości w pracy na rzecz 

mieszkańców naszej gminy.  

Wójt podziękował za pamięć, obiecując, że wszelkie decyzje będą podejmowane wspólnymi 

siłami.   

Protokoły odbytych komisji w zał.  

Komisja Rewizyjna i Oświaty,  Nr 3/24 z dnia 24.06.24 r. stanowi zał. Nr 20 do protokołu.  

Komisja  Prawa i Rolnictwa  Nr 2/24  z dnia 21.06.24r, stanowi zał.  Nr  21 do protokołu. 

 

Ad 10) Zamknięcie obrad sesji. 

  Przewodniczący Rady ze względu na wyczerpany porządek obrad o godz. 11.10  zamknął  III 
- ą Sesję Rady Gminy Borzęcin. 

 

  Protokolant:                                                                     Przewodniczący Rady 

   Anna Czuj                                                                            Marek Kossoń           

 


